مؤسسة مخزومي Makhzoumi Foundation



Makhzoumi Foundation is a private Lebanese non-profit organization, established in 1997 by Dr. Fouad Makhzoumi, and chaired by Mrs. May Naamani Makhzoumi, out of a strong desire to help empower fellow citizens to achieve self-dependence and improved career prospects. Makhzoumi Foundation developed departments, programs and units to address the needs of the community. Our centers are found all over Lebanon.

مؤسسة مخزومي هي جمعية لبنانية خاصة غير ربحية، أسسها الدكتور فؤاد مخزومي عام ١٩٩٧، وترأسها السيدة مي نعماني مخزومي، انطلاقاً من رغبة قوية للمساعدة في تمكين المواطنين من تحقيق الاعتماد على الذات وتحسين آفاق التطور المهني أنشأت مؤسسة مخزومي الإدارات والبرامج والوحدات لتلبية احتياجات المجتمعات اللبنانية. تتواجد مراكزنا في جميع المناطق اللبنانية.



+ΙΓ·, شهادة

The Vocational Training Program provides trainees with educational, technical and vocational skills, fulfilling two goals of the Foundation: encouraging the seeking of knowledge and promoting self-reliance. The courses are offered in the Foundation's centers in Beirut and the suburbs, North, Bekaa and South and are tailored to cater for the labor market essentials and for beneficiaries to acquire competencies that would transform them into a productive power.

يزوّد برنامج التدريب المهنمي المتدربين بالمهارات العلمية والتقنية والمهنية، ويتحقِّق من خلاله هدفان: التشحيع علم طلب المعرفة وتحفيز الاعتماد حمل النفس. تتوفّر الدورات مماكز المؤسسة مماكز سروت والمناطق المحيطة، الشمال، النقاع والحنوب، وهمي تراعمي متطلبات سوق العمل وتزوّد المتدربين بالمهارات والخبرات اللازمة التيء تجعل من المستفيدين طاقة منتحة فدء المحتمعي







+650,000 Healthcare services

Makhzoumi Foundation Health Care Program provides high quality and highly accessible primary healthcare services based on the Primary Care standards that are implemented by the Lebanese Ministry of Public Health in Coordination with Canada Accreditation. The program is keen to offer a primary healthcare service with high standards of safety and at affordable costs.

بؤمن برنامح الرعانة الصحنة فمء مؤسسة مخزومي خدمات الرعاية الصحية الأولية ذات الحودة والنوعية المتميزة وفقاً لمعاسر الرعاية الصحبة الأولية التبي تعتمدها وزارة الصحة العامة اللبنانية بالتنسيق مع اعتماد كندا. تحرص هذا البرنامج علم تقديم خدمة الرعاية الصحية الأولية علمے مستويات عالية من السلامة مع التركيز علمء توفيرها بكلفة معقولة.



The Micro Credit Program provides financial and non-financial services to entrepreneurs and low and medium income employees who wish to establish or to develop a business activity to increase their income and improve their economic status. It started by covering only Beirut and then expanded to cover Greater Beirut, North and Bekaa.



يؤمن برنامج القروض الصغيرة خدمات مالية وغير مالية لأصحاب المشاريع الصغيرة والموظفين ذويء الدخل المحدود والمتوسط الذين يرغبون بتوسيع عمل حالمي لتلسة احتياحاتهم، مما يساعدهم علم زيادة مدخولهم ورفع المستوى المعيشم لعائلاتهم. بدأ البرنامج بتغطية مدينة بيروت، ثم توسع إلى سروت الكبرى، وحالياً نفطه أنضاً الشمال، والبقاع .



The Development Program works on implementing projects that empower individuals and groups of people by providing them with the skills they need to affect change within their communities, in addition to projects that promote sustainable development for maintaining a balance between the needs for natural resources and future generations needs.

يقوم برنامج التنمية بتنفيذ مشاريع تنموية تهدف إلهء تمكين الأفراد والمجموعات من خلال تزويدهم بالمهارات التبء يحتاجونها لاحداث تغيير داخل محتمعاتهم، إضافة إله المشاريع التهء تهدف إلم تعزيز مفهوم التنمية المستدامة للحفاظ علمے توازن سن ما نحتاجه من الموارد الطبيعية وبين الحفاظ علمء هذه الموارد من أحل الأحيال القادمة.

خدمة تنموية

+250,000 **Development Outreach**



بدأت وحدة الاغاثة والخدمات الانسانية أعمالها كشربك منفذ مع مفوضية الأمم المتحدة العليا لشؤون اللاجئين في ٢٠١١، وبعدها مع مؤسسات محلية ودولية لتلبية احتياجات النازحين واللاحثين والمحتمعات المضيفة المستضعفة من السوريين والعراقيين ومختلف الجنسيات عبر تأمين خدمات الحماية، المساعدات الحياتية وادارة الحالات.

> +70.,.. مساعدة إغاثية

+650,000 Relief Assistances

RELIE

Our Mission

To mobilize resources, build partnerships and develop the capacities of our community in Lebanon while promoting targeted education, affordable healthcare, workable startups, sustainable development and secured livelihoods

Our Vision

Ultimate living conditions for every person in Lebanon

Our Values

Respect for Human Rights: We recognize that all human beings are born free and equal in dignity and rights

Empowerment: Empowering the community underlines everything we are and everything we do

Leadership: Our best work comes through a collaborative approach that leads groups towards specific results

Service Beyond Self: Philanthropy is our strong motivator to act from a concern for others Accountability: We are responsible for all our actions and decisions Transparency: We are guided by openness in the dissemination of our records

> رقىتنا هه تأمير الظروف المعيشية الأساسية لكل شخص في لينان

> > مشمتنا

هم تعيثة الموارد، وبناء الشراكات، وتطوير قدرات المحتمع المحلم في لينان من خلال تعزيز طلب العلم، والرعاية الصحية بأسعار معقولة، وتأسيس الأعمال، والتنمية المستدامة، وسيل العيش المضمونة

قىمنا توجّه عملنا وشراكاتنا

أحترام حقوق الإنسان: نحن ندرك أن حميع الناس بولدون أحراراً ومتساوين فيه الكرامة والحقوق. تمكين: تمكين المجتمع يكمن في من نكون (نحن) وفي كل ما نقوم به القيادة: بأتهء عملنا الأفضل من خلال نهج تعاونهء بقود المحموعات نحو تحقيق نتائد محددة

خدمة ما بعد النفس: العمل الخبرے هو حافزنا القوى للعمل انطلاقاً من الاهتمام

المساءلة: نحن مسؤولون عن جميع أفعالنا (أعمالنا) وقراراتنا الشفافية: نحن منفتحون وشفّافون فيه نشر سحلاتنا





